



检 测 报 告

TEST REPORT



扫一扫 查真伪



扫一扫关注我们

报告编号: RTS260826M6796SL

Report No.:

送检企业: 义乌金明饰品有限公司

Applicant:

检验类别: 委托检测

Test Category:

浙江瑞易检测技术有限公司

ZHEJIANG RTS TEST CO., LTD.





检测报告

报告编号: RTS260826M6796SL

报告日期: 2026-08-28

客户名称: 义乌金明饰品有限公司

地址: 浙江省义乌市上溪工业区

产品名称: 配件

以上检测信息由申请人提供。

接收日期: 2026年08月26日

检测日期: 2026年08月26日~2026年08月28日

样品描述: 配件

检测项目: 根据客户要求对来样做以下项目: 盐雾测试。

判定依据: /

检测结论: 请参阅下页

审核人: 张飞强

签发人: 郭家豪

签发日期: 2026-08-28



检测报告

报告编号: RTS260826M6796SL

报告日期: 2026-08-28

一、检测结果概要:

序号	检测项目	判定依据	结论
1	盐雾测试	--	不判定

注 1 “符合”表示检测结果符合客户或标准要求,“不符合”表示检测结果不符合客户或标准要求;
2 “不适用”表示该项目没有符合标准要求测试的材料、部位,或该项目不符合标准要求的测试条件;
3 “未检出”表示小于检出限(方法检出限),除非客户要求,本报告检测结果及符合性判定未考虑检测结果的不确定度。





检测报告

报告编号: RTS260826M6796SL

报告日期: 2026-08-28

二、检测结果:

1. 盐雾测试

检测方法: ISO 9227:2022, 中性盐雾 (NSS)

测试条件:

项目	标准条件	检测记录
喷雾周期	24h	24h
氯化钠溶液的浓度	5±0.5%	5%
pH 值	6.5—7.2	6.9
工作室温度	35±2℃	35℃
饱和压力桶温度	47±2℃	48℃
空气压力	70-170kPa	98KPa
盐雾沉降量	1.5ml±0.5ml/80cm ² .h	1.5ml/80cm ² .h
放置方式	与垂直线成 15°~25°	与垂直线成 21°
喷雾方式	连续	连续

材料号	结果	要求	判定
001	10/10	-	#

备注:

参照 ISO 10289:1999 等级及描述

锈蚀等级	缺陷面积 (A%)
10	无缺陷
9	0<A≤0.1
8	0.1<A≤0.25
7	0.25<A≤0.5
6	0.5<A≤1.0
5	1.0<A≤2.5
4	2.5<A≤5.0
3	5.0<A≤10
2	10<A≤25
1	25<A≤50
0	50<A

(2) 外观评级 R_A) 的表示:

a) 对破坏程度的主观评价: vs=非常轻度; s=轻度; m=中度; x=重度;

b) 覆盖层破坏类型的分类:

第 3 页 共 5 页



检测报告

报告编号: RTS260826M6796SL

报告日期: 2026-08-28

A	覆盖层损坏所致的斑点和(或)颜色变化(与明显的基体金属腐蚀产物的颜色不同)
B	很难看见的,甚至看不见的覆盖层腐蚀所致的发暗
C	阳极性覆盖层的腐蚀产物
D	阴极性覆盖层的腐蚀产物
E	表面点蚀(腐蚀坑可能未扩展到基体金属)
F	碎落,起皮,剥落
G	鼓泡
H	开裂
I	龟裂
J	鸡爪状或星状缺陷

三、检测点位描述:

001: 金色金属扣



四、样品照片:



五、测试后照片:



----- 报 告 结 束 -----

声 明

Statement

1. 本检测报告首页所列信息中除接收日期、检测日期、样品描述和检测结论外，均由委托方提供，委托方对样品的代表性和资料的真实性负责，本机构不承担任何相关责任。

The information as listed on the first page of this test report was all provided by the client except the sample from, date received, test period, test results and test conclusion. The client shall be responsible for the representativeness of sample and authenticity of materials, for which RTS shall bear no responsibilities.

2. 本检测报告以实测值进行符合性判定，未考虑不确定度所带来的风险，特别约定、标准或规范中有明确规定的除外。此种判定方式所带来的风险由客户自行承担，本机构不承担相关责任。

The judgment method of determining the conformity in this test report is according to the measured value without considering the risk caused by uncertainty, unless otherwise clearly stipulated in special agreement, standard or specification. The client shall assume the risk caused by the judgment method, and RTS shall not bear related responsibilities.

3. 检测报告无签发人签字及“检验检测专用章”无效，未经本机构书面同意，不得整体或部分复制本报告。

The test report is effective only with both signature and specialized stamp. Without written approval of RTS, this report can't be reproduced in full or in part.

4. 本检测报告的检测结果仅对送测样品负责，未加盖资质认定标志的检测报告不对社会具有公证证明作用，对于检测数据、结果的使用，所产生的直接或间接损失及一切法律后果，本机构不承担任何经济和法律后果。

This test data is only responsible for the tested sample. The data and results provided by the report without CMA accreditation are not to prove to the society, and RTS is not responsible for any economic and legal responsibility for the use of the test data, the direct or indirect losses resulting from the use of the test and all legal consequences.

5. 本检测报告中检测项目标注有下划线则该项目不在本机构资质认定和认可能力范围内，该项目检测结果仅作为客户委托、科研、教学或内部质量控制等目的使用。

The underlined test item in the report is out of the scope of CMA/CNAS accreditation. The test result only used for client's requirement, scientific researching ,teaching or internal quality control.

6. 该测试报告的支持数据和信息本机构保存 6 年。个别评审机构有特别要求的，检测数据和报告的保存期可依情况变动。

一旦超过上述提交的保存期限，数据和信息将被处理掉。任何情况下，本公司不必提供任何被处理的过期数据或信息。即使本公司事先被告知可能会发生相关的损害，本公司在任何情况下也不必承担任何损害，包括（但不限于）补偿性赔偿、利润损失、数据遗失、或任何形式的特殊损害、附带损害、间接损害、从属损害或任何违反约定、违反承诺、侵权（包括疏忽）、产品责任或其他原因的惩罚性损害。

Subject to the variable length of retention time for test data and report stored hereinto as otherwise specifically required by individual accreditation authorities, the Company will only keep the supporting test data and information of the test report for a period of six years. The data and information will be disposed of after the aforementioned retention period has elapsed. Under no circumstances shall we provide any data and information which has been disposed of after retention period. Under no circumstances shall we be liable for damage of any kind, including (but not limited to) compensatory damages, lost profits, lost data, or any form of special, incidental, indirect, consequential or punitive damages of any kind, whether based on breach of contract of warranty, tort (including negligence), product liability or otherwise, even if we are informed in advance of the possibility of such damages.

7. 其它声明请查阅报告页脚及书面报告背页。

For other statements, please refer to the footer of the report.